
RO.0012.3.9.2023 
Protokół Nr 45/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk 
w dniu 19 grudnia 2023 r. 

 
   Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk  zostało zwołane przez Pana Pawła 
Wysockiego – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, który również przewodniczył 
obradom. 
                                                                                                         
 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 1030 i trwało do godz. 1155  (w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk) 
                                                                                                                   
Na stan sześciu członków Komisji Rewizyjnej, w posiedzeniu uczestniczyło 5:  

1) Paweł Wysocki  Przewodniczący Komisji 
2) Elżbieta Moczulska  Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3) Mariusz Półtorak  Członek Komisji  
4) Józef Szpakowski  Członek Komisji  
5) Tadeusz Krasowski  Członek Komisji  

Radni nieobecni: 
1) Adam Wiesław Matysiak Członek Komisji 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Zaproszeni goście: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy Brańsk 
2. Monika Falkowska   Zastępca Wójta Gminy Brańsk 
3. Anna Wiśniewska   Skarbnik Gminy 
4. Anna Korzeniewska   Zastępca Skarbnika 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 

5. Członkowie Komisji RGOBiT (odrębna lista obecności przy protokole Komisji 
RGOBiT)  
 

Ad.1 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Paweł Wysocki otworzył posiedzenie 
powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji Rewizyjnej oraz osoby zaproszone. 
Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym prawomocność posiedzenia     
i podejmowania uchwał.  
 
Ad. 2 Przewodniczący posiedzenia odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do 
członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian.  
Wobec braku wniosków zarządził głosowanie nad porządkiem posiedzenia: radni               
w głosowaniu jawnym przy 5 członkach biorących udział w głosowaniu: głosami 5 –„za”, 
„przeciw” – 0,  „wstrzymujących się”  – 0 przyjęli porządek obrad w brzmieniu: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza projektu budżetu gminy i zamierzeń gospodarczych na 2024 rok oraz 

wyrażenie ostatecznej opinii o projekcie.  
4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok.  
5. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji w 2023 roku.  
6. Zamknięcie posiedzenia. 



 
Ad.3 Analiza projektu budżetu gminy i zamierzeń gospodarczych na 2024 rok oraz 
wyrażenie ostatecznej opinii o projekcie - punkt wspólny Komisji Rewizyjnej i Komisji 
Rozwoju Gospodarczego Budownictwa i Transportu: 
 
   Skarbnik Gminy Anna Wiśniewska omówiła projekt budżetu na 2024r dochody i wydatki 
budżetowe poszczególnymi działami budżetu z uwzględnieniem uwag zawartych w opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej  i autopoprawek zgłoszonych przez Wójta Gminy Brańsk.   
 
   Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk powiedziała iż rozumie, że przebudowa drogi 
gminnej relacji Klichy- Burchaty - Burchaty Kolonia zostanie wykonana w całości w 2024 
roku,  a droga Kiersnowo - Dębowo połowicznie w 2024 i 2025 roku? 
 
   Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik, potwierdziła, że droga Klichy- Burchaty - Burchaty 
Kolonia zostanie wykonana w całości w 2024 roku, natomiast droga Kiersnowo- Dębowo    
w latach 2024-2025, przy czym zgodnie z umową jaka została podpisana wynika, że w tym 
roku wpłynie kwota dofinansowania niecałe 130tys. zł, natomiast pozostała część wpłynie 
w roku 2024. I odwrotnie na drogę Chojewo –Truski dochody już wpłynęły, a nie były 
planowane w tym roku, tylko w przyszłym, więc ujmuje się je w tym roku a wykonanie          
nastąpi w przyszłym roku, to jest zadanie jednoroczne. 

    Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk zapytała Wójta Gminy, czy droga Klichy- Burchaty 
- Burchaty Kolonia będzie drogą betonową i zjazdy w miejscowości Pietraszki? 

  Wójt Gminy potwierdził, że droga Klichy- Burchaty - Burchaty Kolonia będzie drogą 
betonową i zjazdy w miejscowości Pietraszki również. 

  Radny Mariusz Półtorak zapytał, czy są środki finansowe zaplanowane na ogrodzenie 
świetlicy w miejscowości Patoki, ponieważ nie widzi ich w budżecie? 

   Zastępca Wójta Monika Falkowska poinformowała, że środki finansowe są 
zabezpieczone w wydatkach bieżących. 

   Radny Mariusz Półtorak zapytał o dochody i wydatki na sieć szerokopasmową, dlaczego 
są niemalże w takiej samej wysokości? 

   Wójt Gminy wyjaśnił, że „sieć” nadal jest własnością gminy jest tylko wydzierżawiona           
i gmina płaci za zajęcie pasa drogowego, jest to inwestycja, która ma służyć mieszkańcom 
i gmina na niej nie zarabia.  

   Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk w trakcie omawiania wydatków bieżących 
poinformowała, że mieszkańcy wsi Popławy we wrześniu składali podanie w sprawie 
remontu dachu i wymiany drzwi w remizie OSP, zapytała czy to jest ujęte w budżecie? 

   Zastępca Wójta Monika Falkowska poinformowała, że środki finansowe (podobnie jak na 
ogrodzenie w Patokach) są zabezpieczone w wydatkach bieżących. 

   Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk zwróciła się z prośbą, aby w styczniu 
przyszłego roku,  radnym przedstawić harmonogram betonowania dróg w roku 2024 
ponieważ mieszkańcy o to pytają. 



   Wójt Gminy powiedział, że nie wszystko da się tak zaplanować, jak się chce, chociażby    
w roku 2023, w pierwszej kolejności zaplanowano wykonanie drogi do pomnika                  
w Olszewie, a że był problem z jednym gospodarzem, wykonano drogę 250m                    
w m. Olędzkie. 

   W dalszej części posiedzenia radni dyskutowali nad kolejnością budowy dróg z betonu, 
przeznaczania środków funduszu sołeckiego na inne zadania niż drogi betonowe, w 
których wykonano już drogi, a także o udziale mieszkańców  w zebraniach wiejskich. 

   Po omówieniu całości spraw związanych z projektem budżetu, Komisja Rewizyjna              
i Komisja RGOBiT jednogłośnie wydały pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu 
Gminy Brańsk na 2024 rok z uwzględnieniem autopoprawek Wójta Gminy i uwag 
wskazanych przez Regionalną Izbę Obrachunkową, następującym stosunkiem głosów: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu głosów: „za”- 7, 
„przeciw” – 0, „wstrzymujących się „ – 0. 

Komisja Rewizyjna następującym stosunkiem głosów: „za”- 5, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących się „ – 0. 

Wspólna opinia nr 65/2023 Komisji  Rady stanowi odrębny dokument, podpisany przez 
Przewodniczących Komisji i załączony do niniejszego protokołu. 

  W dalszej kolejności, po omówieniu całości spraw związanych z projektem WPF, Komisje 
Rady pozytywnie zaopiniowały projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na 
lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035: 

Wyniki głosowania nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańsk 
na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu głosów: „za”- 7, 
„przeciw” – 0, „wstrzymujących się „ – 0. 

Komisja Rewizyjna następującym stosunkiem głosów: „za”- 5, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących się „ – 0. 

Wspólna opinia nr 66/2023 Komisji  Rady stanowi odrębny dokument, podpisany przez 
Przewodniczących Komisji i załączony do niniejszego protokołu. 

   Wójt Gminy zaznaczył, że po 9 latach współpracy z radnymi, pozostawia gminę bez 
zadłużenia na koniec kadencji, natomiast będzie zadłużenie na koniec przyszłego roku        
w związku z realizacją zaplanowanych inwestycji. 

Ad.4 Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 rok: 
 
Komisji Rewizyjna opracowała plan pracy na 2024r., który przyjęła głosami „za” – 5, 
„przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0, w brzmieniu: 
 
 

PLAN PRACY Komisji Rewizyjnej na 2024 rok 



 

Termin Lp. Tematyka posiedzenia Odpowiedzialni za 
przygotowanie            
i zreferowanie 
materiałów 

I kwartał 
2024 

1. Zapoznanie się z informacją Wójta Gminy 
o wynikach kontroli zewnętrznych i 
wewnętrznych przeprowadzonych w 
Urzędzie Gminy Brańsk, gminnych 
jednostkach organizacyjnych, jednostkach 
pomocniczych w mijającej kadencji 

Wójt Gminy 

2. Wizytacja dróg gminnych Wójt Gminy 
Ref. RI 

3. Realizacja tematu zleconego przez Radę  

II kwartał  
2024 

1. Kontrola zadania „Poprawa efektywności 
energetycznej budynków na terenie gminy 
Brańsk"- termomodernizacja i remont 
budynków magazynowych w Brzeźnicy z 
montażem paneli fotowoltaicznych 

Wójt Gminy 
Ref. RI 

2. Zapoznanie się z raportem o stanie Gminy 
Brańsk za 2023r. 

Wójt Gminy 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy, sprawozdania 
finansowego za 2023 rok wraz z Opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz  
zapoznanie się z informacją o stanie 
mienia jednostki samorządu terytorialnego: 
a) wyrażenie opinii w tej sprawie, 
b) wystąpienie z wnioskiem o udzielenie 
bądź nie udzielenie absolutorium Wójtowi 
Gminy Brańsk. 

Wójt Gminy 
Skarbnik Gminy 

4. Realizacja tematu zleconego przez Radę  

III kwartał 
2024  

1. Kontrola wybranej inwestycji gminnej 
realizowanej w latach 2022-2023 

Wójt Gminy 

2. Realizacja tematu zleconego przez Radę  

IV kwartał  
2024 

1. Analiza propozycji podatków i opłat 
lokalnych na rok 2025. 

Wójt Gminy 
Ref. Finansowo-
Budżetowy 

2. Analiza projektu budżetu gminy 
i zamierzeń gospodarczych na 2025 rok 
oraz wyrażenie ostatecznej opinii 
o projekcie. 

Wójt Gminy 

3. Opracowanie planu pracy Komisji na 
2025 rok. 

Komisja 

4. Sporządzenie sprawozdania z działalności 
komisji w 2024 roku. 

Komisja 

5. Realizacja tematu zleconego przez Radę  

 
 
Ad.5 Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji w 2023 roku. 



 
Komisja sporządziła sprawozdanie ze swojej działalności w 2023r.  
(Sprawozdanie przekazano do Przewodniczącej Rady Gminy Brańsk i stanowi załącznik 
do oryginału protokołu Komisji Rewizyjnej).  
 
 
Ad.6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej    
Pan Paweł Wysocki o godz. 1155 zamknął posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:                      Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej 

/-/Alina Adamczyk                                     /-/Paweł Wysocki   


